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Interpelacja 

 

W nawiązaniu do uwag zgłaszanych przez strażaków OSP Buczkowice, 

zwracam się z prośbą o zorientowanie się w możliwości wykonania 

dodatkowej skrzynki elektrycznej w okolicach pomiędzy budynkiem 

OSP Buczkowice a budynkiem Sokolni GOK.  

Będzie to duże udogodnienie podczas organizowania wszelakich 

festynów bądź innych wydarzeń plenerowych.  

Dotychczas prąd był każdorazowo ciągnięty z OSP Buczkowice, nie 

jest to optymalne i bezpieczne rozwiązanie.  

Liczymy na pozytywne rozpatrzenie tej kwestii.  

 

Z poważaniem  

Walery Majcherczyk  

 

 


